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Zrf,pisnica

z XXXII.-6ho zasadnutia Obecn6ho zastupitel'stva konan6ho dila l4.januhra2014

Predsedajrici Ing. Milan Lehocky, starosta obce privital hosti a poslancov obecn6ho

zastupitelistva.
Predsedajrici kon5tatoval,Le z celkov6ho podtu 9 poslancov je pritomnych6,zasadnutie OZ je
uznilSania schopn6.

Pritomni: vid' prezendnri listinu.
Nepritomni: MilannTuredek

Loincz Alexander
Ing. Tibor Lbrincz

Hostia: lng. Laurinc
JUDr.Ing. Katona

Za zapisov ate| a z6pisnice bola zvolen6: No6mi Durioviiovf

Za overovatel'ov z6pisnice boli zvoleni: Ildik6 Kert6szov{
Attila Sz6p

NdvrhovS komisia bola schvillen6 v nasledovnom zloLeni: lng. Zoltin B6nyi
Jr[n Markovics
Ing. Roland Novfk

Program zasadnutia OZ bol schv6leny
Ing. Milan Lehockli - vo Stvrtok sme skondili s tym, Le ziskame inform6cie o potrebe

verejn6ho obstar6vania ohlladne n6jomnych byov. D6m priestor poslancom a p6novi Ing.
Laurincovi.
Ing. Laurinc - po5lemVdm nov6 tladiv6 Ziadosti o podporu na SFRB, ako aj Ministerstva
dopravy a vlfstavby. Do 28. febru6ra je potrebnd podat'Ziadosti na Ministerstvo ako aj na

SpnB. Sfng neZiadaverejn6 obstariivanie, k problematike verejn6ho obstar6vania sa

vyj adruj ri alibisticky.
Ing.Bc. N6methov6 - aj jamtim podobn6 informiicie, oni nepotrebujri potvrdenie od UVO
o verejnom obstarani. Podlla mria je nad'alej potren6 urobit'verejn6 obstar6vanie, lebo ked'
pride kontrola, obec bude mat'probl6m. Ziadarn, aby to bolo napisan6 aj do z6pisnice.
Ing. Milan Lehockj - UVO neposlalo stanovisko k danej problematike. Sf'Rg nezaujima, di
bude VO alebo nie. Je vlastne na stavitellovi a obci, lebo ide o kripu hotovej nehnutel'nosti.
Nevedia jednoznadne potvrdit' potrebu VO, z6visi od rozhodnutia obce a zastupitel'stva, ako

bude.
JUDr.Ing. Katona - stavitel VO nestihne do podania Ziadosti, ce16 riziko zn63a investor,ale v
zmluve sa d6 riesit'v5etko. StatSe nevyspytatelin;f , pfsomn6 vyjadrenie - stanovisko sme

nevedeli zohnat.
Ing.Bc. N6methov6 - fver a dotirciazo SFRB a z Ministerstva sf tieZ verejn6 financie. Na
verejn6 financie je potrebn6 verejn6 obstar6vanie.
JUDr.Ing. Katona - nikto nevie presne, ide o nehnutellnost'. Nie je jednotnli ninor.
Zodpovednost' prech6dza na investora.
lng. ZoltinB6nyi - aj na kripu domu je potrebn6 verejnd obstar6vanie?



JUDr.Ing. Katona - nikto nevie ako d'alej. Do konca nie je moLn6 obstar6vat'. Nikto nem6

stanovisko.
Ing.Bc. N6methov6 - ked' pridu na kontrolu, tak iste budri mat' stanovisko.
JUDr.Ing. Katona - sankcie sa prenesf na spolodnost'- stavitella.
Pataki Dezider - akri je tendencia inde? Inde bolo potrebn6 VO?
Ing. Laurinc - SfRg sa odvol6va na UVO, UVO stanovisko nedalo. ei kontrola prfde, di nie,
to nevieme,99Yo obci neobstarixa.
Ing. Lehocky- obdstar6va len vtedy, ked' investor je obec. Moment6lne m6me 12 uchddza(ov,
zitujem je tu - mlad6 rodiny aj zKamenidnej, ako aj z okolia.Vyjadrite sa!

Ildiko Kert6szovii - aj dodatodne vedia pokutovat'?
Ing. Lehockf - ked'nevedia dat'stanovisko
Jiln Markovics - ja nie som pri qfstavbe byov, som proti. Aj teraz su 4 prindne byty, a viem
Ze2-3 n5jomnici neplatia ndjom.
Ing. Lehocky - to viem aj ja, ale aj Ty si medzi uchrldzadmi
J6n Markovics - 6no viem, ale n6jom v tych bytoch je niZSi ako tu.
Ing. tehock!, - ja si myslim , Le zvelatovat' obec, aby rozritstla 5k6lka a Skola je jedin6
moZnost'touto formou bez n6kladov, ponriknut'mladym rodin6m byty - domy na bjvanie
Mrime 32bytov - 4 sri momentSlne volln6.
Jrln Markovics - nie je z{ntka, Le ich deti sem budri chodit' do Skoly.
Ing.Bdnyi - ja by som bol zato,kto byva moment6lne v n6jomnych bytoh , ten m5 vy, ie5en6

b;fvanie, aby nedostal dom.
Ing. Milan Lehoc(i - zato ste tu momentSlne, aby ste rozhodli, di stavat'alebo nie
Ing. Laurinc - ako odpovedat'na VaSe otazky? Urdite vo VO je vefkli zmiitok. Uzavreli sme

dohodu, na sankcie m6te n5rok. My na tomto projekte chceme pokradovat' d'alej.
Ing.Bc. N6methov6 - v Kamenidnej by VaSa firma pokradovala s projektom, inde
nepokradujete?
Ing. Laurinc - tam poslanci neboli spokojni.
Ing. B6nyi- a n6klady ktord doterazvznikli?
Ing. Laurinc - n6klady V6m nebudeme fdtovat ana sankcie m6te narok.
Ing. Novilk - Innovia nitmzarudi, Ze nebudri sancie.
Ing.Laurinc - sankcie by sme zakotvili do zmluly
Ing. B6nyi ZoltLn - , ked'rozhodneme, tento rok postavite domy? - M6te kapacitu?
Ing.Laurinc - 5no
Ing.Be.N6methovii * niedo by sme mali dat' do zmluvy, ak pride kontrola ,ako budri vyrie5en6
sankcie, len pre istotu
Ing. Lehocky - musime do zmluvy naformovat' spolodne v5etky poZiadavky. eo sa tlika
vystavby obec musi napredovat'd'alej, musime rczrhstaf .

Ing B6nyi - je riziko, my musime platit', ked'pride kontrola, riziko trebazni5at spolodne.
A kedy by sme mali vypisat'VO?
Ing. Laurinc - uL je neskoro, a do by sme obstarali?
Ing.Bc.N6methov6 - hl'ad6me investora, krit6ria by sme nedali, mali by sme dat'
predpokl adanri ho dnotu zikazky
Ing. B6nyi -poznirmerizik6, treba rozhodnrit', m6me aj odbomika na pr6vo.
Sz6p Attila: ano
Pataki: tieL ano, ale budeme musiet' prehodnoti iziko obstarania.
Ing.Lehock;f - s Ing. Laurincom a hlavnou kontrol6rkou to budeme rie5it'
I1dik6 Kert6szov6- som za, ale je potrebn6 hlladat' ziiujemcov, aby boli plnd domy
Ing. NovSk - 6no
Markovics Jrin - nie



Uznesenie 8.292

Obecn6 zastupitefstvo v Kamenidnej
schval'uje
a/ qistavbu n6jomnfch byov
bl Ziada-poveruje starostu obce vypracovat'novf zmluvu o budricej zmluve a n6jomnf
zmluvu s podmienkami, ktor6 boli prednesen6
- problematika verejn6ho obstar6vania
- zmluvn6 pokuta
- zapoditanie pohf adad6vok
- terminy - etapy podas vystavby rozpisat'
za uznesenie hlasovali: 5

Ing. Lehock)? - tak ideme do toho - OZ rozhodovalo takto. Pripravime zmluvu a stretneme
dfm *6r.
Ing. Laurinc - do zmlvuy doplnime VaSe poZiadavky.

Starosta obce Ing. Milan Lehockf pod'akoval pritomnjm za:iudast. Dal5ie zasadnutie OZbue
28. jantwa2014.

Z,apisala: No6mi Durdovidov6

Overovatelia:
Kert6szov6 ndik6
Sz6p Attila

V Kamenidnej, dfla 17.01.2014


